
§ 8 
Lausuntoja, päätöksiä ja kirjelmiä 
 
 
Päätösehdotus Kaupunkitekniikan johtaja: 

 
Tekninen lautakunta merkitsee tiedoksi 
 

1) keskeiset infrahankintapäätökset joulukuun 2022 ajalta: 
 

a. Länsimetron Espoon liityntäopasteiden ohjaus- ja 
ylläpitopalvelun hankinta. Arvioitu kustannus neljältä 
vuodelta on 198 720 euroa (alv. 0) ja urakoitsijana toimii 
Finntraffic Oy. 
 

b. Kalsium- ja natriumkloridin hankinta. Arvioitu kustannus 
neljälle vuodelle on 1,6 milj. euroa (alv. 0). Toimittajana on 
Berner Oy. 
 

c. Sähköautojen latauspisteiden hankinnan 
käyttöoikeussopimuksella Luontotalo Haltian 
pysäköintialueelle (4 kpl). Ennakoitu sopimuksen tuottama 
liikevaihto toimittajalle on sopimuskaudella 81 900 euroa 
(alv. 0). Toimittajana on Helen Oy. Kaupunki saa tuloja 
sopimuksesta sähkön myynnin mukaisesti. 
 

d. Pilaantuneen maan vastaanotto ja loppusijoitus vuosina 
2023–2024 (useita toimittajia). Hankinnan ennakoitu arvo 
sopimuskaudelle 3 milj. euroa (alv. 0).  
 

e. Valurautakansistojen hankinta ajalle 1.3.2023—28.2.2025 
(optiokausi). Hankinnan arvioitu kokonaisarvo on 700 000 
euroa (alv. 0) ja toimittajana on Ulefos Oy. 

 
2) että Espoon Nuorisovaltuusto on valinnut tekniseen lautakuntaan 

varsinaiseksi edustajakseen Leevi Jantusen ja varaedustajakseen 
Neea Mäkitalon. 
 

3) selostuksen eduskuntavaalien ulkomainonnan järjestelyistä. 
 

4) Uudenmaan elinkeino-, liikenne- ja ympäristökeskuksen (ELY) 
päätöksen 26.1.2023 kadun kunnossapitoa koskevasta kantelusta. 
Tekninen lautakunta antoi vastineensa asiassa 14.12.2022. ELY-
keskus hylkäsi vaatimuksen toimenpiteisiin ryhtymisestä. 

 
5) Liikenneonnettomuuksien tutkijalautakunnan tutkintaselostuksen 

10.1.2023. 
 

6) merkitsee tiedoksi seuraavat Espoon kaupunginvaltuuston teknisen 
lautakunnan tehtäväalaan liittyvät toivomukset: 

 
Valtuusto 22.8.2022 
 
§ 104 Maarinsolmu, asemakaavan ja asemakaavan muutoksen 
hyväksyminen 
 



Valtuusto toivoo, että Espoon kaupunki kiirehtii Maarinsolmun 
eritasoliittymän toteuttamista ja käy aktiivista vuoropuhelua valtion 
suuntaan hankkeen rahoituksen varmistamiseksi. 
 
Valtuusto 12.09.2022 
 
§ 115 Vuoden 2022 toinen osavuosikatsaus ja siitä johtuvat 
toimenpiteet 
 
Valtuusto toivoo, että talousarviovalmistelussa pyritään 
mahdollistamaan energiatehokkuustoimien kiihdyttämiseen 
tähtäävät investoinnit, kuten nykyistä nopeammat led-
valohankinnat, energian säästämiseksi ja kokonaistaloudellisen 
hyödyn aikaansaamiseksi. 
 
Valtuusto esittää toivomuksenaan, että kaupungin eri hallinnonalat 
luovat edellytykset sille, että kaupunki käynnistää vuonna 2023 – 
mikäli valtuusto osoittaa tähän määrärahat – toimenpideohjelman, 
jolla toteutetaan useiden vuosien aikana monipuolisena yhteistyönä 
kaupungin, kuntalaisten, järjestöjen, oppilaitosten ja yritysten 
kanssa tähänastista perusteellisemmat puiden, pensaiden ja 
muiden kasvien istutukset siten, että lisätään laajalti Espoon 
alueella kaupunkimaisten ja luonnonmukaisten tilojen vehreyttä, 
viihtyisyyttä ja kauneutta ja nämä istutukset toimivat samalla osana 
Espoon ilmastonmuutostoimia. 
 
Valtuusto 12.12.2022 
 
§ 164 Valtuustokysymys hiekoitussoran kierrätyksestä ja 
ympäristövaikutuksista 
 
Valtuusto toivoo, että Espoo aktiivisesti seuraa sepelin 
kierrättämiseen liittyvää kehitystä ja osallistuu mahdollisuuksien 
mukaan kierrätyskokeiluihin. 
 
§ 165 Valtuustokysymys sähköpotkulautojen aiheuttamien 
vaaratilanteiden ennalta ehkäisystä 
 
Valtuusto toivoo, että Espoo seuraa sähköpotkulautojen 
aiheuttamia ongelmatilanteita ja pyrkii vaikuttamaan niiden 
ennaltaehkäisyyn. Erityistä huomiota kiinnitetään 
sähköpotkulautojen epäasialliseen parkkeraamiseen 
liittyviin asioihin. Espoo pyrkii käymään hyvää vuoropuhelua 
sähköpotkulautoja välittävien yritysten kanssa parkkeeraamiseen ja 
sähköpotkulautojen käyttöön liittyvissä asioissa. 
 
Valtuusto toivoo, että Espoossa ryhdytään tilastoimaan 
sähköpotkulautojen aiheuttamia onnettomuuksia Espoon alueella. 
 
Valtuusto toivoo, että Espoo pyrkii aktiivisesti vaikuttamaan 
lainsäädännön kehittämiseen vieden kaupunkitason tietoa ja 
havaintoja liikenne- ja viestintäministeriöön sähköpotkulautojen 
käyttöön havaituissa ja liittyvissä asioissa. 
 
§ 166 Valtuustoaloite sähköpotkulautojen ja muiden 
vuokrattavien kevyen liikenteen kulkuvälineiden käytön 
sääntelystä 
 



Valtuusto toivoo, että kaupunki edistää yhteistyössä 
operaattoreiden kanssa sitä, että olemassa olevaan järjestelmään 
lisätään toiminnallisuus, jossa huonosti tai väärinpysäköidyistä 
potkulaudoista on kenen tahansa mahdollista raportoida. 
 
Valtuusto toivoo, että kaupunki kokeilee rohkeasti luovia 
toimintatapoja vuokrattavien liikennevälineiden väärinpysäköinnin 
kitkemiseksi. 
 
 

 
Käsittely 

Esittelijä lisäsi kokouksessa päätösehdotukseen kohdat 4 ja 5 sekä lisäsi 
oheismateriaalia kohtaan 3. 
 

 
Päätös Tekninen lautakunta: 

 
Esittelijän ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


